
XXI sesja Rady Miejskiej w Gubinie VIII kadencji  

dnia 4 września 2020r.  
 

I Otwarcie sesji.  
Przewodniczący przywitał wszystkich obecnych na sesji oraz nowo wybraną radną panią 
Krystynę Paczkę.  
 
II. Ślubowanie radnej  
 
Radna Krystyna Paczka złożyła ślubowanie, wygłaszając rotę ślubowania: 
„ Wierna Konstytucji i prawu Rzeczypospolitej Polskiej ślubuję uroczyście obowiązki radnego 
sprawować godnie, rzetelnie i uczciwe mając na względzie dobro mojej gminy i jej 
mieszkańców”. 
 
Przewodniczący przywitał nową dyrektor Miejskiej Biblioteki Publicznej panią Ewę Dąbek 
gratulując objęcia stanowiska.  Burmistrz przyłączył się do życzeń przewodniczącego.  
Pani Ewa Dąbek podziękowała za okazane zaufanie.  

 
III Informacja Burmistrza na temat działań podjętych od ostatniej sesji. 
Informacja stanowi załącznik do protokołu. 
 
H.Wojnicz - prosi o opowiedzenie o spotkaniu w sprawie Wilii Wolfa 
Burmistrz - strona niemiecka chce wiedzieć jakie są dalsze plany. W projekcie dwa ratusze jedno 
miasto są pieniądze min. na  program funkcjonalno użytkowy Willi Wolfa i Wzgórz Gubińskich. 
To jest dokument aby pozyskać środki unijne.  
H.Wojnicz - pyta jaki zakres prac ma być zrobiony na Wzgórzach Gubińskich.  
Burmistrz - to ma być program funkcjonalno użytkowy. Będzie spotkanie z radnymi                                   
i z mieszkańcami Gubina, jak mają być zagospodarowane Wzgórza Gubińskie.  
T.Zajkowska - jakie są efekty spotkania z przedstawicielami RTBS 
Burmistrz - sytuacja jest ciągle zmieniająca się. Jest szansa, że ci którzy wynajmą mieszkanie, na 
końcu będzie możliwe przejąć to mieszkanie na własność.  
M.Rogiński - pyta czego dotyczyło spotkanie z Wojewódzkim Konserwatorem Zabytków 
Burmistrz - spotkanie dotyczyło min. kolumbarium a także zagospodarowania jednego z 
budynków pod kręgielnię.  
R.Woszak - pyta o reaktywację linii kolejowej Zielona Góra - Gubina  
Burmistrz - jest złożony wniosek do Urzędu Marszałkowskiego, aby remont był do Gubina, a 
Urząd Marszałkowski złożył wniosek do programu Kolej Plus. Strona niemiecka planuje swoje 
połączenie przez Gubin.  
J.Skóra - pyta jaki jest zakres prac ogrodnika i czy pan Burmistrz jest zadowolony z nowych firm  
Burmistrz - zielenią zajmuje się stara firma, a nowa firma sprzątaniem. Są oczekiwania i ma 
nadzieję, że ta sprawa nie będzie budziła kontrowersji.  

 
IV Informacja Przewodniczących Komisji Rady Miejskiej na temat działalności 

Komisji w okresie między sesjami. 
 
Komisja Finansów i Gospodarki Komunalnej - Tomasz Romanowski spotkała się raz celem 
zaopiniowania projektów uchwał na dzisiejszą sesję. 
 
Komisja Bezpieczeństwa Publicznego, Spraw Socjalnych i Ochrony Środowiska - Teresa Opara 
- spotkała się raz celem zaopiniowania projektów uchwał na dzisiejszą sesję.  
 



Komisja Kultury, Oświaty, Młodzieży Sportu i Turystyki - Robert Woszak - spotkała się raz 
celem zaopiniowania projektów uchwał na dzisiejszą sesję. 
 
Komisja Rewizyjna - Danuta Grygorowicz -komisja spotkała się raz celem analizy dokumentacji  
Stowarzyszenia BiegamBoLubię. 
 
Komisja Skarg, Wniosków i Petycji - Ziemowit Patek - spotkała się dwukrotnie celem 
zaopiniowania skarg 
 
V Podjęcie uchwał w sprawie:    
 

1.  Ustalenia sposobu sprawienia pogrzebu przez gminę Gubin o statusie miejskim 
- 158 
 

Projekt uchwały nr 158 radni otrzymali wraz z zawiadomieniem o zwołaniu sesji. Projekt został 
omówiony na posiedzeniach Komisji Rady Miejskiej. 
 
Wszystkie komisje zaopiniowały projekt uchwały pozytywnie.  
 
Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały. 
Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały nr 158. 
W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta/15 osób za,  0 osób 
przeciw, 0 osób wstrzymało się od głosu/ i otrzymała nr XXI.147.2020 
Informacja o imiennym wyniku głosowania podłączona jest do uchwały.   
 

2. Określenia średniej ceny jednostek paliwa  w gminie Gubin o statusie miejskim 
na rok szkolny 2020/2021- 161 
 

Projekt uchwały nr 161 radni otrzymali wraz z zawiadomieniem o zwołaniu sesji. Projekt został 
omówiony na posiedzeniach Komisji Rady Miejskiej. 
 
Wszystkie komisje zaopiniowały projekt uchwały pozytywnie.  
 
Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały. 
Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały nr 161. 
W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta/15 osób za,  0 osób 
przeciw, 0 osób wstrzymało się od głosu/ i otrzymała nr XXI.148.2020 
Informacja o imiennym wyniku głosowania podłączona jest do uchwały.   
 

3. zmieniająca uchwałę Rady Miejskiej w Gubinie nr XIV.112.2019 z dnia 20 grudnia 
2020r. w sprawie uchwały budżetowej gminy Gubin o statusie miejskim na 2020 rok 
- 163 
 

Projekt uchwały nr 163 radni otrzymali wraz z zawiadomieniem o zwołaniu sesji. Projekt został 
omówiony na posiedzeniach Komisji Rady Miejskiej. 
 
Komisja Finansów i Gospodarki Komunalnej i Komisja Bezpieczeństwa Publicznego, Spraw 
Socjalnych i Ochrony Środowiska zaopiniowały projekt uchwały pozytywnie z tym, że: 
Komisja Finansów i Gospodarki Komunalnej wnioskuje aby Komisja Finansów                                 
i Gospodarki Komunalnej lub merytoryczna komisja Rady Miejskiej opiniowały oferty przed 
przyznaniem małych grantów. 



Komisja Kultury, Oświaty, Młodzieży, Sportu i Turystyki 4 głosy wstrzymujące się 
 
Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały. 
Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały nr 163. 
W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta/13 osób za,  0 osób 
przeciw, 2 osoby wstrzymały się od głosu/ i otrzymała nr XXI.149.2020 
Informacja o imiennym wyniku głosowania podłączona jest do uchwały.   
 

4. zmieniająca uchwałę Rady Miejskiej nr XIV.113.2019 w sprawie uchwalenia 
Wieloletniej prognozy Finansowej gminy Gubin o statusie miejskim na lata 2020-
2032 - 164 
 

Projekt uchwały nr 164 radni otrzymali wraz z zawiadomieniem o zwołaniu sesji. Projekt został 
omówiony na posiedzeniach Komisji Rady Miejskiej. 
Zmiany  w uchwale w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy Finansowej Gminy Gubin o statusie 

miejskim na lata 2020-2032 związane są z aktualizacją danych na 2020r. w związku ze zmianami                                   

w budżecie gminy na 2020r.  

 

Komisja Finansów i Gospodarki Komunalnej oraz Komisja Bezpieczeństwa Publicznego, 
Spraw Socjalnych i Ochrony Środowiska zaopiniowały projekt uchwały pozytywnie.  
Komisja Kultury, Oświaty, Młodzieży, Sportu i Turystyki 4 głosy wstrzymujące się  
 
Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały. 
Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały nr 164. 
W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta/13 osób za,  0 osób 
przeciw, 2 osoby wstrzymały się od głosu/ i otrzymała nr XXI.150.2020 
Informacja o imiennym wyniku głosowania podłączona jest do uchwały.   
 

5. wyrażenie zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia 
umowy najmu gruntu na okres 20 lat z Przedsiębiorstwem Oczyszczania Ścieków 
Gubin - Guben Sp. z o.o. - 162 
 

Projekt uchwały nr 162 radni otrzymali wraz z zawiadomieniem o zwołaniu sesji. Projekt został 
omówiony na posiedzeniach Komisji Rady Miejskiej. 
 
Przewodniczący - pyta czy jest to nieodpłatna dzierżawa 
Burmistrz - dzierżawa jest odpłatna 
 
Wszystkie komisje zaopiniowały projekt uchwały pozytywnie  
 
Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały. 
Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały nr 162. 
W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta/15 osób za,  0 osób 
przeciw, 0 osób wstrzymało się od głosu/ i otrzymała nr XXI.151.2020 
Informacja o imiennym wyniku głosowania podłączona jest do uchwały.   
 

6. Zmieniająca uchwałę  w sprawie ustalenia liczby członków, składów osobowych 
oraz wyboru przewodniczących i zastępców przewodniczących stałych komisji 
Rady Miejskiej - 159 
 

Projekt uchwały nr 159 radni otrzymali wraz z zawiadomieniem o zwołaniu sesji. Projekt został 
omówiony na posiedzeniach Komisji Rady Miejskiej. 



 
Komisja Finansów i Gospodarki Komunalnej oraz Komisja Kultury, Oświaty, Młodzieży, Sportu 
i Turystyki zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie z tym, że: 
Komisja Finansów i Gospodarki Komunalnej wnioskuje o uzupełnienie składu osobowego o nową 
radną panią Krystynę Paczkę. 
Komisja Bezpieczeństwa Publicznego, Spraw Socjalnych i Ochrony Środowiska zapoznały się 
z projektem uchwały.  
 
K. Paczka - wyraziła zgodę na swoją kandydaturę 
 
Przewodniczący zapytał czy są jeszcze inne propozycje kandydatów na członka Komisji 
Kultury, Oświaty, Młodzieży, Sportu i Turystyki. 
 
Wobec tego, że zgłoszono tylko jedną kandydaturę, przewodniczący poddał pod głosowanie 
projekt uchwały nr 159 wraz ze zgłoszoną osobą, panią Krystyną Paczką. 
W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta/15 osób za,  0 osób 
przeciw, 0 osób wstrzymało się od głosu/ i otrzymała nr XXI.152.2020 
Informacja o imiennym wyniku głosowania podłączona jest do uchwały.   
 

7. Zmiany planu pracy Komisji Rewizyjnej - 160 
 

Projekt uchwały nr 160 radni otrzymali wraz z zawiadomieniem o zwołaniu sesji. Projekt został 
omówiony na posiedzeniach Komisji Rady Miejskiej. 
 
Komisja Finansów i Gospodarki Komunalnej zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie.  
Komisja Kultury, Oświaty, Młodzieży, Sportu i Turystyki oraz Komisja Bezpieczeństwa 
Publicznego, Spraw Socjalnych i Ochrony Środowiska zapoznały się z projektem uchwały.   
 
Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały. 
Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały nr 160. 
W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta/15 osób za,  0 osób 
przeciw, 0 osób wstrzymało się od głosu/ i otrzymała nr XXI.153.2020 
Informacja o imiennym wyniku głosowania podłączona jest do uchwały.   

 
VI. Przyjęcie protokołu z XIX i z XX sesji. 
 
Radni nie wnieśli uwag do protokołu. 
Przewodniczący poddał pod głosowanie protokół z XIX sesji Rady Miejskiej  
W wyniku przeprowadzonego głosowania protokół został przyjęty/14 osób za,  0 osób 
przeciw, 1 osoba wstrzymała się od głosu/  
Informacja o imiennym wyniku głosowania podłączona jest do protokołu. 
 
Przewodniczący poddał pod głosowanie protokół z XX sesji Rady Miejskiej  
W wyniku przeprowadzonego głosowania protokół został przyjęty/14 osób za,  0 osób 
przeciw, 1 osoba wstrzymała się od głosu/  
Informacja o imiennym wyniku głosowania podłączona jest do protokołu. 
 
VII.  Sprawy różne. 
H.Wojnicz - przeczytała artykuł Gazety Lubuskiej o tym, że Polskie Linie Kolejowe skierowały 
do organów samorządowych Gubina pismo informujące w kwestii budowy na terenie Gubina 
stanowisk na uszkodzone wagony z towarami niebezpiecznymi w związku z powyższym prosi 



p.Burmistrza o szczegółową informację o podjętych działaniach, charakterze i sposobie 
rozpatrywania sprawy w zakresie zagrożeń i zasięgu ich oddziaływania, wynikających z 
ewentualnej lokalizacji tego typu obiektów, zarówno w obszarze miasta lub w jego ewentualnym 
pobliżu. Radna jest bardzo zaniepokojona tą sprawą.  
Burmistrz - chętnie zapozna się z tym artykułem. Odpowiedź będzie na piśmie.  
H.Wojnicz - 1.porządkowany był skwer na ul. Westerplatte przy spółdzielni mieszkaniowej. 
Zieleń, która została tam przystrzyżona leży od 10 dni oraz worki z nieczystościami przy 
zabudowie p.Wilken, stoją od 25 dni. Na posesjach prywatnych zostały ścięte trawy, które leżą, 
nie zostało to uprzątnięte. W dalszym ciągu jest źle i nie rozumie w czym tkwi problem. Kiedy 
coś się tnie, to trzeba to pozbierać maksymalnie do drugiego dnia. Wtedy jest efekt. Teraz jest 
wszystko porozwalane, śmieci, butelki. Jest zdania, że służby PUM-u potrafią, to zrobić 
porządnie, jak ich się doglądnie.  2. Projekty przedłożone przez ogrodnika miejskiego oscylują 
na bardzo duże kwoty. Jako radna, nie godzi się na to. 3. Została ograniczona powierzchnia 
dbałości o zieleń, w zw. z tym prosi aby ogrodnik miejski podał radnym jakie skwery i w której 
kolejności będą porządkowane. Prosi również o to, kto nadzoruje prace, ogrodnik miejski, czy 
ktoś inny. Uważa, że nadzoru nie ma żadnego, tylko kwota wzrosła.  
Z.Bołoczko - 
1. Czy zastanawiano się w urzędzie na powierzenie prowadzenia komunikacji miejskiej PUM-
owi ? 
2. Co z byłymi kasjerkami, czy doczekamy się finiszu? 
3. Co z kosztami obsługi prawnej w urzędzie, może trzeba się zastanowić nad ich 
zmniejszeniem.  
Burmistrz -  
1. Władztwo nad całą komunikacją miejską przeszło na Związek Transportowy. Jeżeli PUM 
chciałby zająć się transportem, to nic nie stoi na przeszkodzie aby złożyć ofertę.  
2. Sprawa trafiła do ponownego rozpoznania na skutek wniesionej apelacji. Jednym z zarzutów 
apelacji była opinia biegłej. Powołany jest nowy biegły, który na nowo bada cały materiał 
dowodowy.  
3. W niektórych gminach prawnik jest na etacie. To jest kwestia dowolności.  
 
 
 
Przewodniczący stwierdził, że porządek sesji jest wyczerpany i zamknął XXI sesję Rady 
Miejskiej w Gubinie  
 
 
                                                                                            
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zakończono godz:11:50 
Protokołowała Alicja Dobras 
 

 


